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                                                                                                                                                 TOČKA 3 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-15/2012 

Datum:   7. 1. 2013   

 

 

 

Z A P I S N I K  

14. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v četrtek, 20. 12. 2012 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku 14. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica je ţupan g. Joţef Merkuš vse 

prisotne lepo pozdravil in se zahvalil za udeleţbo. 

 

Ugotovljeno je bilo, da je uvodoma prisotnih 15 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Bukovec Franc, Demšič Boris, Dugi Vlado, Frangeţ Marijan, Fridl Irena, Gajzer Zdenka, Kolman 

Joţef, Mihalič Franjo, Obreht Anton - od 19
30

, Ornik Srečko, Pavlinek Andrej, Rec Dragica, Soršak 

Marko, Strnad Matjaţ, Vernik Rosina, Vrhovšek Konrad. 

 

Odsotni: 

Lepenik Aleksandra, Pavokovič Natalija. 

 

Ostali prisotni: 

Joţef Merkuš - ţupan (do18
00

), Irma Bračko - direktorica občinske uprave, Denis Balaţič, Tatjana 

Kramarič Petek, Zvone Trstenjak, Karmen Purg (do 18
00

), Stanko Rafolt - strokovne sluţbe, Marjana 

Visočnik - Nadzorni odbor, Dejan Tacer - Nigrad, Danilo Burnač in Alenka Cajnkar - Mariborski 

vodovod, Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

Umika 2. točko dnevnega reda Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje, ker seje ni bila zaključena 

in se bo nadaljevala po zaključku 14. redne seje. 

 

V skladu s 27. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica bo vodil sejo podţupan 

Občine Hoče-Slivnica, g. Marko Soršak. 
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2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Podţupan g. SORŠAK  

V obravnavo je podal dnevni red 14. redne seje. 

 

G. ORNIK 

Predlagal je umik 6. točke dnevnega reda Obravnava in potrditev Programa odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode za leto 2013-2016 za področje Občine Hoče-Slivnica. 

V gradivu, ki ga je posredoval Nigrad, ni prikazana finančna trţnost, koliko bo to krajane stalo. Lahko 

bi počakali, da bodo speljali kanalizacijo. Zato predlaga umik te točke na naslednjo sejo. 

 

G. MIHALIČ 

Prav tako je predlagal umik 6. točke, ker gradivo ni pregledno. 

 

G. DEMŠIČ 

Soglaša z umikom 6. točke dnevnega reda. 

 

G. DUGI 

Vprašal je, zakaj se ne nadaljuje najprej 13. redna seja in potem 14. seja? 

 

Zakaj ni na dnevnem redu točk, ki jih je predlagala skupina svetnikov za razširitev dnevnega reda in jih 

je oddal v vloţišče 17. 12. 2012? 

 

Ţupan g. MERKUŠ 

Gradivo za 14. redno sejo so svetniki prejeli 10. 12. 2012, gradivo skupine svetnikov pa smo prejeli 17. 

12. 2012. V skladu s poslovnikom mora biti gradivo posredovano 10 dni pred sejo.  

Vse zadeve, ki so jih predlagali kot dopolnitev dnevnega reda se nanašajo na proračun za leto 2013. 

Nenormalno je sprejemati določene sklepe v zvezi s proračunom, ki še ni sprejet. Proračun je v javni 

razpravi do 11. 1. 2013. Do tega datuma lahko vsi zainteresirani pogledajo v predlog proračuna in 

občinski upravi posredujejo svoje pripombe in predloge. Vsi predlogi bodo obdelani v strokovni sluţbi.  

 

Ţe na začetku seje je povedal, da se bo 13. redna seja nadaljevala po zaključku 14. redne seje. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Na glasovanje je podal predlog za umik 6. točke dnevnega reda. 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep, da se umakne 6. točka dnevnega reda 

Obravnava in potrditev Programa odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 

vode za leto 2013-2016 za področje Občine Hoče-Slivnica.  

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 5 PROTI: 10 

Ugotovitev: Sklep št. 1 ni bil sprejet.  
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Ker na predlagani sklep ni bilo več podanih predlogov in pripomb, je predlagal naslednji sklep: 

 

 

SKLEP ŠT. 2:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme spremenjen dnevni red 14. redne seje Občinskega 

sveta z umikom 2. točke: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

3. Obravnava in potrditev predloga poslovnega načrta izvajanja dejavnosti obvezne občinske 

gospodarske javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica. 

4. Obravnava in podaja soglasja k ceniku izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske 

javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica. 

5. Obravnava in potrditev Programa odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 

vode za leto 2013-2016 za področje Občine Hoče-Slivnica.   

6. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cene odvajanja, čiščenja, omreţnine in cene 

storitve ocene obratovanja male komunalne čistilne naprave do 50 PE v Občini Hoče-

Slivnica. 

7. Obravnava in potrditev Programa oskrbe s pitno vodo za leto 2013. 

8. Pobude in vprašanja. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 10 PROTI: 5 

Ugotovitev: Sklep št. 2 je sprejet z 10 glasovi članov OS.  

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA POSLOVNEGA NAČRTA IZVAJANJA 

DEJAVNOSTI OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŢBE OSKRBE S PITNO 

VODO V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Prisotne je seznanil z vsebino obrazloţitev predloga sklepa ter pozval direktorja podjetja Mariborski 

vodovod, da je podal podrobnejšo obrazloţitev. 

 

G. BURNAČ 

Podal je podrobnejšo obrazloţitev navedene točke dnevnega reda. 

 

Ga. GAJZER (podpredsednica Odbora za finance) 

Odbor za finance ne potrdi predloga poslovnega načrta izvajanja dejavnosti obvezne občinske 

gospodarske javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica. 

 

G. FRANGEŢ (predsednik Odbora za komunalo) 

Odbor za komunalo je sprejel naslednje sklepe. 

Odbor za komunalo Občine Hoče-Slivnica predlaga občinskemu svetu, da potrdi predlog poslovnega 

načrta izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini 

Hoče-Slivnica in sicer na območju kjer GJS izvaja podjetje Mariborski vodovod. 
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Odbor za komunalo Občine Hoče-Slivnica predlaga občinskemu svetu, da potrdi predlagano ceno 

vodarine v višini 0,6264€/m
3
 ter ceno omreţnine za posamezno vrsto priključka oziroma vodomera. 

Odbor za komunalo Občine Hoče-Slivnica predlaga občinskemu svetu, da se z dnem uveljavitve nove 

cene in omreţnine ukinja taksa na priključno moč. 

 

G. ORNIK 

Ne strinja se s povišanjem cen v teh kriznih časih, ko ljudje nimajo denarja. 

Vprašal je, kaj to pomeni za slivniški del občine in kaj bo z vodovodnim omreţjem, ki je v privatni 

lasti? 

 

G. STRNAD 

Prav tako se ne strinja s povišanjem cen v teh kriznih časih, ko ljudje nimajo denarja. 18,82 % 

povišanje je absolutno preveč, zato tega ne bo podprl in poziva tudi ostale svetnike, da glasujejo proti. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Povedal je, da smo edina občina, ki še ni uskladila cene z novo metodologijo. 

 

G. BURNAČ 

Do sedaj je bil v veljavi Pravilnik o metodologiji za oblikovanje cen komunalnih storitev gospodarskih 

javnih sluţb, ki nima kazenskih sankcij. 

Bilo je samo prehodno obdobje, v katerem je pravilnik dopuščal subvencioniranje cen s strani 

občinskih proračunov. Prehodno obdobje je moţno razporediti na obdobje petih let, v tem primeru bi 

vsako leto s sredstvi, ki so namenjena za vzdrţevanje infrastrukture v vrtcih in šolah, pokrivali nastalo 

izgubo oz. razliko v ceni. 

Dejstvo je, da uredba več ne dopušča občinskih taks. V skladu s statutom je prva naloga vsake občine 

in občinskega sveta vodooskrba. 

Kot izvajalci javne sluţbe so naredili vse, da zniţajo stroške dela. 

 

Ga. CAJNKAR 

V Slivnici je izvedene povezava vodovodnega sistema Slivnica z vodovodom, ki je v upravljanju 

mariborskega vodovoda. Cena te vode je višja kot jo plačujejo uporabniki. Torej z uvedbo nove cene se 

bo to zniţevalo, za fizične porabnike pa se bo cena postopoma dvigovala. 

 

G. RAFOLT 

Povedal je, da ţelimo poenotiti cene vode v sistemih, s katerimi upravlja mariborski vodovod in s 

katerimi opravlja reţijski obrat občine. 

Ker cene niso izenačene, govorimo o subvenciji s strani občinskega proračuna, ki pa po zakonodaji ni 

dopustna. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Ker na predlagani sklep ni bilo več podanih predlogov in pripomb, je predlagal naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi predlog poslovnega načrta izvajanja dejavnosti 

obvezne občinske gospodarske javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica, in 

sicer na območju kjer gospodarsko javno sluţbo izvaja podjetje mariborski vodovod. 
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Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 10 PROTI: 3 

Ugotovitev: Sklep št. 3 je sprejet z 10 glasovi članov OS.  

 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi predlagano ceno vodarine v višini 0,6264 €/m
3
 ter 

ceno omreţnine za posamezno vrsto priključka oziroma vodomera in sicer: 

 

Velikost vodomera Omreţnina € 

DN 13 2,03 

DN 20 3,39 

DN 25 5,07 

DN 40 13,54 

DN 50 20,30 

DN 80 67,66 

DN 100 101,50 

DN 150 203,00 
 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 10 PROTI: 2 

Ugotovitev: Sklep št. 4 je sprejet z 10 glasovi članov OS. 

 

 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep, da se z dnem uveljavitve nove cene in 

omreţnine ukinja taksa na priključno moč. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 11 PROTI: 2 

Ugotovitev: Sklep št. 5 je sprejet z 11 glasovi članov OS.  

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN PODAJA SOGLASJA K CENIKU IZVAJANJA DEJAVNOSTI OBVEZNE 

OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŢBE OSKRBE S PITNO VODO V  

OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Prisotne je seznanil z vsebino obrazloţitev predloga sklepa ter pozval strokovnega sodelavca, da je 

podal podrobnejšo obrazloţitev. 
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G. RAFOLT 

V smislu poenotenja cen za izvajanje dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne sluţbe oskrbe s 

pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica predlagamo, da občinski svet poda soglasje k predlaganemu ceniku. 

 

Ga. GAJZER (podpredsednica Odbora za finance) 

Odbor za finance ne potrdi cenika izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne sluţbe 

oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica. 

 

G. FRANGEŢ (predsednik Odbora za komunalo) 

Odbor za komunalo predlaga občinskemu svetu, da poda soglasje k ceniku izvajanja dejavnosti 

obvezne občinske gospodarske javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica. 

 

G. DEMŠIČ 

Predlagal je, da se nameni več sredstev za oskrbo s pitno vodo in se razlika krije s proračuna. Ko 

govorimo o tem, kaj mora občina zagotavljati je zagotovo voda prva, zato meni, da bomo lahko to krili 

iz proračunskih sredstev. 

Strinja se s poenotenjem cen oskrbe s pitno vodo, kajti vsi smo porabniki vode. 

 

G. STRNAD 

Povečanje cene je preveliko, ni ţivljenjsko, naj se zagotavljajo sredstva iz občinskega proračuna, zato 

tega ne bo podprl in poziva tudi ostale svetnike, da glasujejo proti.  

 

Ga. VERNIK 

Se strinja, da se cena vode poenoti in da podamo soglasje k ceniku, zato poziva tudi ostale svetnike, da 

potrdijo navedeni sklep. 

 

G. BUKOVEC 

Prav tako se strinja s povišanjem cene vode. Ceni je potrebno slediti sproti vsako leto, da ne bo prišlo 

naenkrat do tako velikega povečanja. 

 

G. MIHALIČ 

Ne strinja se s povišanjem cene in cenika ne bo podprl. Je še ogromno azbestnih in drugih zdravju 

škodljivih cevi in se boji, da bomo pili umazano vodo, če ne bomo tega potrdili. 

 

G. DUGI 

Ne strinja se s povišanjem cene in cenika ne bo podprl. Še enkrat poziva svetnike k razmisleku, zakaj 

dvigujete roke in da ne pritrjujete vedno po nekem diktatu, ampak v skladu z lastnimi interesi. 

 

G. DEMŠIČ 

Podpira stališče Odbora za finance in meni, da bi odbor lahko podal podrobnejšo obrazloţitev, zakaj je 

proti povišanju cene vode. 

 

Ga. GAJZER 

K temu, da ne potrdijo predlaganega cenika jih je vodila teţka finančna situacija in socialni poloţaj 

občanov. Obrazloţitve na odboru niso bile tako natančno podane kot danes na seji, zato bo glasovala za 

predlagani cenik, kljub temu, da je na odboru glasovala proti. 
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G. ORNIK 

Ne strinja se s povišanjem cene in cenika ne bo podprl. Ne razume, kako lahko člani na seji Odbora za 

finance glasujejo drugače kot na občinskem svetu. 

 

Ga. FRIDL 

Ker obrazloţitve na odboru niso bile tako natančno podane kot danes na seji, bodo glasovali drugače. 

Vprašala je, ali je občina v prekršku, če se vodarina subvencionira iz občinskega proračuna? 

 

G. RAFOLT 

Direktor mariborskega vodovoda g. Burnač je povedal, da subvencioniranje vodarine iz občinskega 

proračuna v skladu z evropsko zakonodajo ni dovoljeno. Koliko bomo subvencionirali iz občinskega 

proračuna, toliko manj sredstev bo za investicijo izgradnje povezovalnega cevovoda.  

Če soglašate, da se izenači cena za gospodarstvo in gospodinjstvo je tudi prav, da se izenači cena za 

gospodinjske odjemalce, da ne plačujejo v Hočah več v Orehovi vasi pa manj. 

 

Ga. KRAMARIČ PETEK 

Pri prejšnji točki ste potrdili ceno za mariborski vodovod, kar pomeni, da je mariborski vodovod 

dosegel ceno, s katero bo lahko tudi vlagal v infrastrukturo na območju, na katerem ima v upravljanju 

vodovod. Pod to točko se obravnava cena vode za del, s katerim opravlja reţijski obrat. To pomeni, da 

se bo razlika med ceno vode, ki se bo plačevala na območju Slivnice na vodovodnem sistemu, s 

katerim upravlja reţijski obrat in med ceno vode za vodovodne sisteme, s katerimi upravlja mariborski 

vodovod, še samo povišala. Za to področje, ki ga ima v upravljanju reţijski obrat ne bomo imeli 

pravega vira financiranja za investicije, kajti cena je sestavljena iz variabilnega in fiksnega dela in 

omreţnina je del, ki bi naj bil namenjen za investicije.  

 

Podţupan g. SORŠAK  

Ker na predlagani sklep ni bilo več podanih predlogov in pripomb, je predlagal naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica poda soglasje k  predlogu cenika izvajanja dejavnosti 

obvezne občinske gospodarske javne sluţbe oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-Slivnica. 

 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 9 PROTI: 4 

Ugotovitev:    Sklep št. 6 je sprejet z 9 glasovi članov OS 

 

G. DEMŠIČ 

Prosil je, da se poimensko navede, da je bil proti. 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PROGRAMA ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE 

IN PADAVINSKE ODPADNE VODE ZA LETO 2013-2016 ZA PODROČJE  

OBČINE HOČE-SLIVNICA 
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Podţupan g. SORŠAK  

Prisotne je seznanil z vsebino obrazloţitev predloga sklepa ter pozval predstavnika podjetja Nigrad, da 

je podal podrobnejšo obrazloţitev. 

 

G. TACER 

Podal je podrobnejšo obrazloţitev navedene točke dnevnega reda. 

K temu nas zavezuje Uredba o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske vode, ki je začela veljati 

s 1. 1. 2012. 

 

G. FRANGEŢ (predsednik Odbora za komunalo) 

Odbor za komunalo predlaga občinskemu svetu, da potrdi Program odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode za leto 2013-2016 za področje Občine Hoče-Slivnica. 

 

G. ORNIK 

Podal je predlog za umik te točke, ki pa ni bil sprejet. Čiščenje greznice je prevelik strošek. Meni, da to 

ni tako potrebno, lahko bi počakali do izgradnje kanalizacije. 

 

G. MIHALIČ 

Zanima ga, ali bo v primeru, ko v hiši ţivi samo ena oseba, tudi morala čistiti greznico? 

 

G. DEMŠIČ 

Vzdrţevanje malih čistilnih naprav je predvideno za Občino Hoče-Slivnica v letu 2014, zato bi v letu 

2013 moral biti pripravljen plan izgradnje malih čistilnih naprav, razen če so mišljene biološke čistilne 

naprave. 

Glede na to, da so danes na trţišču ugodne male individualne čistilne naprave, bi lahko vspodbudili 

občane, da bi šli v te investicije tudi s pomočjo proračuna in evropskih sredstev. Smiselna bi bila 

primerjava stroškov, da bi se lahko občani odločili za najoptimalnejšo varianto.  

 

G. TACER 

Opozoril je, da ne gre za črpanje celotne vsebine greznice, ampak za črpanje blata. 

Male biološke naprave, ki jih imajo v lasti in upravljanju fizične osebe (pribliţno 40 je takšnih), so 

prijavljene pri Agenciji RS, prav tako jih ima v bazi ministrstvo in Nigrad. V letu 2014 bo imel 

pristojni organ po uredbi preglede tudi teh. 

 

Glede vprašanja, kako je s čiščenjem greznice, kadar v hiši ţivi samo ena oseba je povedal, da v 

primeru, če dokaţe, da ţivi sam in je greznica prazna, mu ne črpajo blata. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Ker na predlagani sklep ni bilo več podanih predlogov in pripomb, je predlagal naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Program odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode za leto 2013-2016 za področje Občine Hoče-Slivnica. 

 

 

 

 



Zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 20. 12. 2012 

 
9 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 10 PROTI: 5 

Ugotovitev: Sklep št. 7 je sprejet z 10 glasovi članov OS.  

 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CENE ODVAJANJA, ČIŠČENJA, 

OMREŢNINE IN CENE STORITVE OCENE OBRATOVANJA MALE KOMUNALNE 

ČISTILNE NAPRAVE DO 50 PE V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Prisotne je seznanil z vsebino obrazloţitev predloga sklepa ter pozval predstavnika podjetja Nigrad, da 

je podal podrobnejšo obrazloţitev. 

 

G. TACER 

Podal je podrobnejšo obrazloţitev navedene točke dnevnega reda. 

 

Ga. GAJZER (podpredsednica Odbora za finance) 

Odbor za finance ni sprejel Sklepa o določitvi cene odvajanja, čiščenja, omreţnine in cene storitve 

ocene obratovanja male komunalne čistilne naprave do 50 PE v Občini Hoče-Slivnica. 

 

G. FRANGEŢ (predsednik Odbora za komunalo) 

Odbor za komunalo predlaga občinskemu svetu, da potrdi Sklep o določitvi cene odvajanja, čiščenja, 

omreţnine in cene storitve ocene obratovanja male komunalne čistilne naprave do 50 PE v Občini 

Hoče-Slivnica. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Ker na predlagani sklep ni bilo podanih predlogov in pripomb, je predlagal naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o določitvi cene odvajanja, čiščenja, 

omreţnine in cene storitve ocene obratovanja male komunalne čistilne naprave do 50 PE v 

Občini Hoče-Slivnica. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 

ZA: 10 PROTI: 5 

Ugotovitev: Sklep št. 8 je sprejet z 10 glasovi članov OS. 

 

 

7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PROGRAMA OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2013 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Prisotne je seznanil z vsebino obrazloţitev predloga sklepa ter pozval predstavnico podjetja Mariborski 

vodovod, da je podala podrobnejšo obrazloţitev. 
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Ga. CAJNKAR 

Podala je podrobnejšo obrazloţitev navedene točke dnevnega reda. 

 

 

G. Obreht je prišel ob 19
30

. 

 

G. FRANGEŢ (predsednik Odbora za komunalo) 

Odbor za komunalo predlaga občinskemu svetu, da potrdi Program oskrbe s pitno vodo za leto 2013. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Ker na predlagani sklep ni bilo podanih predlogov in pripomb, je predlagal naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Program oskrbe s pitno vodo za leto 2013. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 

ZA: 16 PROTI: / 

Ugotovitev: Sklep št. 9 je sprejet s16 glasovi članov OS. 

 

 

8. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

G. DEMŠIČ 

Prosil je, da se pri 5. in 6. točki dnevnega reda poimensko navede, da je glasoval proti. 

 

Opozoril je g. Soršaka, da se naj malo bolj resno obnaša. 

 

Predlagal je, da se v letu 2013 ne izvede ponovoletni sprejem ţupana, z ozirom na finančno situacijo in 

varčevalne ukrepe. 

Ţe v mesecu juniju, ko se je sprejemal rebalans, je podal številne pobude, da bi bili ti varčevalni ukrepi 

zajeti, vendar ţal ni bilo tako. 

Predlagal je tudi, da se naj bistveno zmanjša postavka novoletna krasitev. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Povedal je, da v letu 2013 ponovoletnega sprejema ne bo. 

 

G. MIHALIČ 

Vprašal je, zakaj so bile ceste tako slabo očiščene? 

 

G. ORNIK 

Ker se dogaja, da občinski svetniki na odborih glasujejo drugače kot na občinskem svetu, svetniki iz 

Slivnice ne glasujejo za naše krajane in ker ni več prijetnega vzdušja v tem prostoru predlaga, da 

začnemo razmišljati o razpustitvi občinskega sveta in novih volitvah. Verjetno bodo tisti, ki bodo prišli 

za nami delali bolj konstruktivno in bolj pametno. 
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G. DUGI 

Povedal je, da je v ponedeljek stal pred vrati občine, ko ni bilo več uradnih ur in ni mogel noter. Glede 

na to, da je prišel kot občinski svetnik in ne kot navaden občan ţeli pojasnilo, ali ima prost dostop na 

občino tudi v času, ko ni uradnih ur? 

Zaposlen v Reţijskem obratu, g. Rakuša, se je arogantno obnašal in se celo obrnil pred vrati. 

 

Vprašal je, ali ni kršitev poslovnika, če nadaljujemo s to sejo šele po zaključku 14. seje, namesto, da bi 

najprej zaključili 13. sejo? 

 

Kaj nameravate ukreniti glede oskrbe s pitno vodo? 

 

Predlagal je, da bi bila sklicana seja občinskega sveta posebej na temo oskrba z vodo in kanalizacija, da 

se določijo plani in postavijo cilji. 

 

Zakaj ni na dnevnem redu točk (od 9. do 15.), ki jih je predlagala skupina svetnikov za razširitev 

dnevnega reda in jih je oddal v vloţišče 17. 12. 2012? Ţeli podrobnejšo obrazloţitev. 

 

Gospod Zavec iz Slivnice je na svoje stroške pridobival informacije na Upravni enoti v Mariboru. 

Ţupan je preverjal pri načelniku upravne enote, kakšne informacije je dobil g. Zavec. 

Kako lahko ţupan na seji izjavi, kakšne informacije mu je posredoval načelnik upravne enote in 

degradira občana, ki je prišel na sejo. Prosi za pojasnila. 

 

G. OBREHT 

Večkrat je ţe na občino posredoval prošnjo, da šola potrebuje motokultivator za čiščenje snega in 

košnjo trave. To je strošek od 3.000 do 5.000€. Brez tega ne morejo zagotavljati temeljne varnosti in 

temeljnega urejanja okolja.  

 

Odgovore na vprašanja in pobude lahko podate pisno samo za tiste primere, ko nimate dokumentov in 

jih morate pridobiti. Na takšna vprašanja, ki so bila sedaj postavljena, pa lahko odgovorite takoj in 

poslovnik tudi predvideva, da bodo odgovori podani na seji za vse tiste pobude in vprašanja, ki so dana 

tri dni pred sejo in tudi za tista, ki so dana na sami seji, lahko pa poroča tudi nadzorni odbor ali 

kdorkoli iz strokovnih sluţb, ki so tukaj. 

Kot predsednik statutarno-pravne komisije prosi, da se poslovnik upošteva. 

 

Podţupan g. SORŠAK  

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je zahvalil za udeleţbo in sejo zaključil. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19
50

. 

 

 

Zapisala:                                                        Podţupan  

Metka Oberlajt                                      Marko Soršak  

 

 

Zapisnik pregledala: 

Irma Bračko 

 


